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Vorbasse Skole Skolebestyrelsesmøde Møde 

1 
Ugedag: Mandag Dato: 30.8.2021 Fra 19.00 Til 21.30 

Mødested: Personalerummet 

Deltagere: Charlotte Fyhn Milland, Dorthe Knudsen, Jonas Lorentsen, Line Møller, Randi Thomsen, 

Susanne Søgård Schultz, Susanne Østbjerg Kargo, Lene Bjerrum, Lisbet Steen Mortensen, elevrepræsen-

tanter og Torben Precht Jensen 

Evt. andre deltagere: Konsulent Loni Bergqvist (Afbud) 

Evt. fraværende: Dorthe Knudsen 

Referent: Torben Precht Jensen 

De grå felter er mødereferat. 

 

Dagsorden: 
 

Indgået post:  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt 

2. Nyt fra formand/næstformand 

Til orientering 

 • Velkommen til nyt skoleår 

• Landsmøde i Skole og Forældre den 19. og 20. november. Interesserede bestyrelsesmed-

lemmer melder til Jonas. Program - Landsmøde Skole og Forældre 

• Bestyrelsesmøde i oktober flyttet til den 26. oktober. Mødeplan ellers godkendt. Dagsorde-

ner ønskes vedhæftet mødeindkaldelse i kalenderen i AULA. 

• Årsberetning sendes ud på AULA. 

• Bestyrelsesrepræsentanters deltagelse i forældremøder. Charlotte og Susanne deltager i 

indskolingen, Line og Jonas deltager på mellemtrinnet. Jonas deltager i 8. kl. og Randi 

deltager 7. kl. 

• Jonas valgt til formand og Randi er valgt næstformand  

3. Nyt fra elevrådet  

Til orientering 

 Elevrådsvalg afholdes i klasserne i denne uge. Det nye elevråd samles snarest herefter. Kommen-

de emner er: 

- arrangementer i løbet af skoleåret, som elevrådet skal stå for 

- handleplan for mad og måltider  

- gennemgang og drøftelse af trivselsrapporter 

- revidering af skolens anti-mobbestrategi 

Elevrådet besluttede i foregående skoleår, at der skulle indkøbes spil og legetøj til klasser for 

penge, som vi har fået tildelt mhp. fremme af trivsel efter corona. Spil, bolde mv. er nu indkøbt og 

er uddelt til klasser. 

4.  Nyt fra skolen 

Til orientering 

 • Er kommet godt fra start i det nye skoleår. De første projektforløb er skudt i gang.  

• Lærer i udskolingen (AKA) har opsagt sin stilling. Stillingsopslag udsendt i uge 35. Ansøg-

ningsfrist den 22. september. Fra skolebestyrelsen Charlotte deltager i ansættelsesudvalg. 

• Der er konstateret fnat hos nogle elever i udskolingen. Der er udsendt orienteringer til alle 

forældre i 7. – 9. klasse om, hvordan man skal forholde sig. 

• I forbindelse med skybrud har der været nogle vandskader på skolens bygninger i sommer-

ferien. Disse er nu udbedret. 

5. Handleplan for mad og måltider 

På bestyrelsesmøde i september deltager sundhedskonsulent Kirstine Støvelbæk Rosenkvist for at  

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skole-og-for%C3%A6ldres-landsm%C3%B8de-2021
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følge op på implementeringen af handleplan for mad og måltider.  

Der orienteres om det udvidede samarbejde med VFC om madordning og gøres status på imple-

mentering af handleplan forud for mødet i september. 

Bilag 1 Handleplan for mad og måltider 

Til orientering og drøftelse 

 Det er drøftet om elever i 8. og 9. klasse igen skal have mulighed for at forlade i skolen i pauser 

for at købe mad i byen. Pt. er det ikke en mulighed pga. corona situationen. Det er besluttet at 

spørge elevråd og medarbejdere om deres holdning inden der træffes beslutning om spørgsmålet 

på kommende bestyrelsesmøde.  

Der er i øvrigt ikke ønske om at ændre i handleplanen. 

6.  Evaluering af Playful Learning (20.00) 

Konsulent fra Imagine If Loni Bergqvist orienterer om resultaterne af den evaluering  der blev 

foretaget i slutningen af foregående skoleår.  

Til orientering og drøftelse 

 Loni var forhindret i at deltage pga. sygdom. Punktet udsat. 

7.  Elevstyrede samtaler 

I forbindelse med arbejdet med Playful Learning er der opstået et ønske om at gennemføre skole-

hjem-samtaler i en form, som i højere grad inddrager og ansvarliggør eleven. Skoleleder vil orien-

tere om planerne og vil fremlægge et forslag til en ny model for afholdelse af samtaler.  

Til orientering, drøftelse og godkendelse 

 TPJ orienterede om planerne vedrørende elevstyrede samtaler. I sammenhæng hermed er det be-

sluttet, at skolen ikke laver elevplaner i dette skoleår. Det sker med henvisning til den politiske 

aftale om øget frihed til skolerne i skoleåret 2021-2022.  

Der tilbydes to samtaler i det kommende skoleår. Én i efteråret og én i foråret. Samtale i foråret 

gennemføres som elevstyret samtale. Information om det nye tiltag vil blive sendt ud til alle foræl-

dre i løbet af efteråret.  

Der laves pt. ikke ændringer i principperne for skole-hjem samtaler.  

8. Trivselsmålinger 2021 

Skoleleder orienterer om resultaterne af den nationale trivselsmåling og hvordan der fra skolens 

side følges op på resultaterne. 

Bilag 2 Skolerapport 2021, 0. – 3. kl.  

Bilag 3 Skolerapport 2021, 4. – 9. kl. 

Til orientering og drøftelse 

 TPJ orienterede om overordnede resultater af trivselsmåling.  

Klasselærere orienterer på forældremøder om resultater på klasseniveau og om handleplan ift. 

trivselsfremme, såfremt der vurderes at være behov. 

9. Budget 2022 

Byrådet har fået en præsentation af årets budgetmateriale med Økonomiudvalgets forslag til et 

budget for 2022. 

Materialet er nu offentliggjort og forslaget sendes i høring. 

I finder materialet her: 

https://billund.dk/politik/budget-og-regnskab/budgetmateriale-2022/ 

Høringssvar afgives senest den 3. september 2021 kl. 9.00. 

Til drøftelse og beslutning 

 Skolebestyrelsen udtaler, at man frygter, at en forhøjelse af forældrebetalingen i SFO vil resultere 

i, at færre børn fremover vil blive tilmeldt ordningen. En stigning i forældrebetalingen vil ramme 

hårdest i familier med de laveste indkomster. Det kan betyde, at børn, som har stor gavn af at væ-

re tilmeldt ordningen med de legemuligheder og det fællesskab det giver vil blive meldt ud pga. 

økonomi.  

10. Forespørgsel fra forælder vedrørende indsamling 

En forælder har henvendt sig til skolen med et forslag om at få skolens elever til at hjælpe med en 

indsamling til en hjælpeorganisation. Bestyrelsen beslutter om skolen kan gå ind i dette. 

Til drøftelse og beslutning 

 Bestyrelsen har besluttet at svare at indsamlinger kan foregå som led i undervisningsforløb, men 

man ønsker ikke at åbne for, at elever/forældre gennem skolen opfordres til at udføre indsamlinger 

https://billund.dk/politik/budget-og-regnskab/budgetmateriale-2022/
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til hjælpearbejde af private organisationer.  

11. Evt.  

 - Jonas orienterer om at han har fået en henvendelse vedr. nyt undervisningsprogram, som vi 

opfordres til at afprøve. Han videresender materialet til Lisbet og Torben. 

- Skolepatruljens vagtplan drøftet. Lisbet følger op. 

 


